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Protokół posiedzenia nr 52/2021 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 3 listopada 2021r. od godz. 15.30 do 18.30 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 9 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecna: 

Radna Zofia Waszkiewicz 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

-   Burmistrz Miasta –  Ryszard Niedziółka  

-    Z-ca Burmistrza  –    Maciej Wróbel  

-    Skarbnik Miasta  –  Kamila Wybraniec 

-    Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

Wioletta Czech, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Jednocześnie poinformowała, że z uwagi na fakt, że komisje odbywają wspólne posiedzenie, wskazano 

na Przewodniczącego obrad dzisiejszego posiedzenia radnego Mariana Toruńskiego, jednocześnie 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego RM. 

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca obrad  przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Ocena realizacji budżetu miasta za I półrocze 2021r. i III kwartał 2021 r. 

4. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu nr 50/21. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
do którego nie zgłoszono zmian i który Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM oraz 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie - przyjęła  jednogłośnie. 

W Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM radny Rafał Rypina zgłosił poprawkę wprowadzenie 

po pkt. 2 pkt 3 „Wytypowanie przedstawiciela komisji do kapituły „Honorowy Obywatel Kętrzyna”. 

Komisja  przyjęła poprawkę :  2 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”. Następnie Przewodniczący Komisji 
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Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM  poddał pod głosowanie porządek wraz z poprawkę, który 

został przyjęty jednogłośnie – 3 głosami „za”. 

Ad. pkt.3 Ocena realizacji budżetu miasta za I półrocze 2021r. i III kwartał 2021r. 
Przewodniczący posiedzenia odczytał pozytywną opinię RIO ws. sprawozdania z wykonania budżetu 

miasta za I półrocze 2021r.  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła wykonanie budżetu miasta za I półrocze 2021r. i III 
kwartał 2021r. Omówiła wydatki, dochody oraz stan zaawansowania inwestycji. Radni nie wnieśli 

uwag. 
Ad. pkt 4.Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przedstawił i omówił prezentację (zał. nr 2 do protokołu) 

dotyczącą propozycji podniesienie wysokości opłat z tytułu podatków na poziomie 30 %. 

Poinformował, że jest to tylko propozycja do przeanalizowania przez radnych, a nie wniosek  

o przyjęcie.  

Radny Rafał Rypina  stwierdził, że podniesienie podatków o 30 % jest społecznie  nieakceptowalne  

i że mógłby zaakceptować podwyżkę podatków na poziomie kwoty inflacji, ok 6%. Zwrócił się również 

z zapytaniem, czy Burmistrz rozważa wprowadzenie opłaty miejscowej. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że trzeba poddać to analizie, natomiast to nic nie da, 

może  kilka lub kilkadziesiąt tysięcy. Nie jesteśmy miastem docelowym, tylko  przejazdowym. Jesteśmy 

najtańszym miastem podatkowym w regionie. 

Radna Marzena Gajek stwierdziła, że mając takie zadłużenie i budżet w porównaniu z innymi miastami 

ościennymi należy podejść do sprawy realnie. Pozostawienie na tym samym poziomie jest podejściem 

niepoważnym. 

Ad. pkt 5 

W tej części posiedzenia komisja jednogłośnie przyjęła protokół nr 50/21. 

Ad. pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknąła posiedzenie komisji. 
 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                                 (-) Wioletta Czech 


